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Vragen van het lid Van der Molen (CDA) aan de Minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het bericht «Waar blijven die extra uni-docenten» 
(ingezonden 3 november 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Waar blijven die extra uni-docenten»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de universiteiten weliswaar bijna 900 docenten hebben 
aangenomen van de beloofde 1400, maar dat dit nog steeds onvoldoende is 
om de groei aan studenten op de universiteiten bij te benen? 

Vraag 3
Kunt u bevestigen dat er in de praktijk bij de universiteiten juist iets minder 
docenten werken dan in 2012, ondanks de 900 extra docenten en dat 
daardoor het aantal studenten per docent is toegenomen van 25,4 in 2012 
naar 25,7 nu? 

Vraag 4
Waarom blijft het aannemen van universitaire docenten achter bij het 
aannemen van hogeschooldocenten? 

Vraag 5
Hoe verhoudt zich dit tot de belofte van Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap in 2014 dat met de extra opbrengsten – vanwege het afschaffen 
van de basisbeurs – er in totaal 4.000 nieuwe docenten bij zouden komen bij 
hogescholen en universiteiten? 

Vraag 6
Welke mogelijkheden ziet u om het aantrekken van meer docenten te kunnen 
stimuleren? Bent u bereid hierover het gesprek aan te gaan met de universi-
teiten? 

1 https://www.utoday.nl/news/64632/waar-blijven-die-extra-docenten-aan-universiteiten
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Vraag 7
Wat hebben de universiteiten gedaan met de extra middelen – vanwege het 
afschaffen van de basisbeurs – die zijn aangewend voor het aannemen van 
nieuwe docenten?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen 2


